

海南国际仲裁院国际商事调解中心

HIAC International Commercial Mediation Centre

国际争议解决研究院(IDRA)

International Dispute Resolution Academy (IDRA)

39 Essex Chambers

联合虚拟圆桌会议系列 2020

Joint Virtual Roundtable Series 2020:

冲突的故事和调解的作用

Tales of Conflict and the Role of Mediation

日期:2020年8月11日

Date:11 August 2020

时间:下午 4:15-5:30 (北京/海口)

Time: 4:15pm – 5:30pm (Beijing/Haikou)

上午 8:15-9:30 (格林威治时间)

8:15am – 9:30am (Coordinated Universal Time)

随着第一个国际商事调解中心于 2020 年 6 月 1 日在海南省的顺利启动, 海南国际仲裁院与国际争议解决研究院(IDRA)、39 Essex Chamber 共同推出了首个联合虚拟圆桌会议系

列，旨在促进国内调解员和调解从业人员与国际同行进行对话、交流与思考。我们欢迎来自世界各地的与会者与我们一起分享冲突的故事和调解的作用。

With the successful launch of the first International Commercial Mediation Center in Hainan Province on 1 June 2020, the Hainan International Arbitration Court (HIAC) delivers its first joint virtual roundtable series together with the International Dispute Resolution Academy (IDRA) and 39 Essex Chambers to facilitate dialogues and promote exchanges of ideas and experience between domestic mediators and mediation practitioners and their international counterparts. We welcome participants from across the globe to join us in sharing tales of conflict and the role of mediation.

会议议程:

Programme:

- 16.20 海南国际仲裁院理事长王雪林先生致欢迎词和开幕词
16.20 Welcome and Opening Speech by Mr. Wang Xuelin, Chairman, HIAC
16.30 圆桌会议主持人:
16.30 Roundtable Moderator:
扬帆博士 IDRA主任
Dr. Fan Yang, Director, IDRA

讨论嘉宾:

Discussants:

黄锡义博士，资深大律师，国际争议解决研究院(IDRA)院长，HIAC理事会成员

Dr. Michael Hwang SC, President, IDRA and member of the HIAC Board of Directors

尼尔·布洛克 御用大律师, **39 Essex Chambers**

Neil Block QC, 39 Essex Chambers

May Tai女士, 管理合伙人, 亚洲, **Herbert Smith Freehills**律所

Ms. May Tai, Managing Partner, Asia, Herbert Smith Freehills

林宁波先生, 海南国际仲裁院秘书长, **HIAC**调解员

Mr. LIN Ningbo, Secretary General, HIAC and HIAC Panel Mediator

阿德里安·休斯, 御用大律师 **39 Essex Chambers**

Adrian Hughes QC, 39 Essex Chambers

17.20 问答Q & A

17.30 黄锡义博士资深大律师, 国际争议解决研究院院长, **HIAC**理事会成员致闭幕词

Closing Remarks by Dr. Michael Hwang SC, President, IDRA and member of the HIAC
Board of Directors